

哥林多前书七25-40

国际释经应用系列《哥林多前书》：对未婚或认真考虑结婚者进言

导师们阅读页面：171-178页

1.依据保罗在此段经文教导原则，不论单身或已婚者，需烦恼家庭与服事主的事务。请从不同处境、身份角色，分享两者面对不同的困难之处和解决之道。

2.现代人对于情侣关系，不再依循传统的形式，你对于这种趋势有何看法？

3.基督徒若再婚或离婚，需考虑和注意事项，例如：教会服事、社会法律、亲子关系等方面。小组组员能给予对方哪些合适的帮助？

Passage: 1 Corinthians 7:25-40

TNIVAC coverage: To Those Never Married or Contemplating Marriage

Reading for teachers: pg. 150-156

1. According to the principles of Paul's teachings here, whether one is married or single, he will face troubles in family matters and ministry work. Share your thoughts on how to face and resolve such troubles in different situations and roles.

2. In the present times, people do not follow the traditional way when it comes to love relationships. What are your thoughts on such a trend?

3. When Christians remarry or divorce, they have to consider certain issues, for eg. ministry in church, the legal implications, children involved, etc. How can cell group members provide pertinent help to those in such a situation?